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Zwracam sig z proSb4 o zamontowanie kamer na przystankach autobusowych komunikacji

miejskiej i uruchomienie systemu monitoringu w celu ograniczenia akt6w wandalizmu w postaci

chociaZby niszczenia wiat przystankowych, na kt6rych remont corocznie przeabczz sig z bud:2etu

miasta setki tysigcy dotych. Zastosowanie powy2szego rozwi4zania jest zasadne r6wnie2 w obliczu

wdra2anego obecnie Inteligentnego Systemu Transportu kosznrj4cego Miasto wiele milion6w

zlotvch.
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